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Hei 

Etter samtale med deg så sender jeg som avtalt en skriftlig bekreftelse på at dere kan fortsette 

som planlagt med kartlegging av sameiet. Dette er blitt tatt opp på styremøte og vi har ingen 

kommentarer på dette punktet.  

 

Mvh 

Christofer  

Styreleder  


